

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးခရိုင်အတွင်းရှိမြို့နယ်များမှ ဖမ်းဆီးရမိ ပုံစံ(၈)စာရင်းဝင်  
ကျွန်း/ပိတောက်(ခွဲသား/ပရိဘောဂ)များ၊ ဆက်စပ်ပစ္စည်းများနှင့် ဝါး၊ မီးသွေးများအား  
လေလံတင်ရောင်းချမည့်ကြော်ငြာ

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးခရိုင်အတွင်းရှိမြို့နယ်များမှ ဖမ်းဆီးရမိ ပုံစံ(၈)စာရင်းဝင် ကျွန်း/  
ပိတောက်(ခွဲသား/ပရိဘောဂ)များ၊ ဆက်စပ်ပစ္စည်းများဝါးနှင့် ဝါး၊ မီးသွေးများအား သစ်တောဦးစီးဌာနမှ  
တရားဝင်မှတ်ပုံ တင်ခွင့်ပြုထားသော သစ်အခြေခံအသုံးပြုသည့် အိမ်တွင်းစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များ၊  
သစ်တောဦးစီးဌာနမှ တရားဝင်လိုင်စင်ဖြင့် ခွင့်ပြုထားသော စက်ကြီး၊ စက်သေး၊ အချောထည်၊ လျှာထိုး  
စက်လုပ်ငန်းရှင်များ၊ သစ်အရောင်းဆိုင်လုပ်ငန်းရှင်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံသစ်လုပ်ငန်းရှင်အသင်းဝင်များနှင့်  
မြန်မာနိုင်ငံပရိဘောဂ လုပ်ငန်းရှင်များကိုသာ ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် လေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။

(က) လေလံတင်ရောင်းချမည့်နေရာ - သစ်တောဦးစီးဌာန၊ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊  
မကွေးခရိုင်

(ခ) လေလံတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၄-၈-၂၀၁၉၊ နံနက်(၁၀:၀၀)နာရီ

မှတ်ချက်။ ။ လေလံအောင်မြင်သည့် သစ်များကို တိုင်းကျော်သယ်ယူခွင့်မပြုပါ။

လေလံတင်ရောင်းချရေးအဖွဲ့

သစ်တောဦးစီးဌာန

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊မကွေးခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များမှ ဖမ်းဆီးရမိ ပုံစံ(၈)ဝင်  
ဝါးမီးသွေး၊ ဆက်စပ်ပစ္စည်းများနှင့်ကျွန်း/ပိတောက်(ခွဲသား/ပရိဘောဂ)များလေလံတင်ရောင်းချရန်  
လေလံကြော်ငြာ

သစ်တောဦးစီးဌာန၊မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မကွေးခရိုင်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ မြို့နယ်များ  
ရှိ ပုံစံ(၈)ဝင်ဝါး၊ မီးသွေး၊ဆက်စပ်ပစ္စည်း နှင့်ကျွန်း/ပိတောက်(ခွဲသား/ပရိဘောဂ)များကို လက်ရှိမျက်မြင်  
အခြေအနေ အတိုင်း ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် လေလံတင် ရောင်းချမည် ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	မြို့နယ်	ပစ္စည်းအမျိုးအမည်	အရေအတွက်	မှတ်ချက်
၁	မကွေး	မီးသွေး(၃၀)ပေါင်ဝင် မျှင်ဝါး တင်းဝါး ကြသောင်းဝါး	၂၃၂-အိတ် ၃၅၅၀-လုံး ၉၆၀-လုံး ၂၂၅-လုံး	
၂	ချောက်	ပျဉ်းကတိုး ၄' ၃" ကျဉ်းခွေ ပျဉ်းကတိုး ၆' ၃" ကျဉ်းခွေ လွှာဝိုင်း ၃ ' ၂" ရီလာ ဒလိမ့်တုံး တွန်းခုံ (၁၅)ကောင်မော်တာ လွှာဝိုင်း ၂' ၆" လွှာဝိုင်း ၄' လွှာဝိုင်း ၁' ၅" ၄" ဗျက်ပတ္တားကြိုးအရှည် ၄' ၅" အချင်း ၁' ၂" မူလီ ၄' ၃" ရီလာ ထော်လီ ၂' ရုပ်တန်း ၃' ၄" အရှည် ကျွန်း/ပိတောက်(ခွဲသား/ပရိဘောဂ)	၃-ခု ၂-ခု ၁-ဝိုင်း ၃-ခု ၂-ခု ၁-ခု ၁-ဝိုင်း ၁-ဝိုင်း ၁-ဝိုင်း ၁-ချောင်း ၁-လုံး ၂-ချောင်း ၂-ခု ၁-ချောင်း ၅.၇၂၁၄-တန်	
၃	တောင်တွင်းကြီး			

လေလံတင်ရောင်းချမည့်နေ့ရက်/အချိန် - ၁၄.၈.၂၀၁၉ ၊ နံနက်(၁၀:၀၀) နာရီအချိန်  
လေလံတင်ရောင်းချမည့်နေရာ - သစ်တောဦးစီးဌာန၊လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး၊မကွေးခရိုင်  
လေလံလျှောက်လွှာ ပုံစံနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို မကွေးခရိုင်၊ သစ်တောဦးစီးဌာန၊  
လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံးတွင်(၅.၈.၂၀၁၉) ရက်နေ့မှစ၍ (၁၃.၈.၂၀၁၉) ရက်နေ့အထိ ရုံးချိန်  
အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့်လေလံတင်ရောင်းချမည့်အသေးစိတ်အချက်အလက်များအားသိရှိလိုပါက  
သစ်တောဦးစီးဌာန၏ Website တစ်ခုဖြစ်သော [www.forestdepartment.gov.mm](http://www.forestdepartment.gov.mm) တွင်ဝင်ရောက်  
ကြည့်ရှု၍လည်းကောင်း၊ ဖုန်းနံပါတ် ၀၆၃-၂၀၂၅၉၂၇ သို့ မေးမြန်း၍လည်းကောင်း စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

ခရိုင်လေလံတင်ရောင်းချရေးကော်မတီ  
မကွေးခရိုင်၊မကွေးမြို့။